

# Nouvelles GeoNB News

## Recreation Infrastructure Planning Tool

2014-09-26

[The Department of Healthy and Inclusive Communities \(DHIC\)](#) has launched a new application to assist in the planning of the province's built recreation and sport infrastructure. It is called the [Recreation Infrastructure Planning Tool](#). The tool was built in collaboration with Service New Brunswick and Esri Canada. It is positioned to assist in identifying appropriate locations for sport and recreation facilities by analyzing data on population health, demographics, funding, and the proximity of other sport and recreation facilities.



## Outil de planification des infrastructures de loisirs

2014-09-26

[Le ministère des Communautés saines et inclusives \(MCSI\)](#) a lancé une nouvelle application qui viendra appuyer la planification des infrastructures physiques de sports et de loisirs dans la province. [L'Outil de planification des infrastructures de loisirs](#) a été développé en collaboration avec Service Nouveau-Brunswick et ESRI Canada. Il permettra d'aider à trouver l'emplacement voulu pour les installations de sports et de loisirs en analysant les données sur la santé de la population, la démographie, le financement, et la proximité d'autres installations sportives et récréatives.

